



香港凸記水喉有限公司 — 是香港水喉物料供貨商,專營DUCKY凸記牌薄壁不鏽鋼喉管及配件,產品符合英國歐盟標準BS EN 10312,BS 6920,BS EN 10088. 並獲得多項專利及英美國際多個發明設計獎項,從 \varnothing 15mm至323mm均采用同樣的凸環活接合,安裝全程使用六角匙,士巴拿即可完成.無需絞牙,無需燒焊,易裝易拆,喉管和配件均可重覆使用,節省工程綜合成本且更環保低碳,自拥生產廠房基地,提供售前售後服務,祈望得到各界前輩友好行尊之信賴和合作.

HONG KONG DUCKY PIPES CO. LTD. is the professional Plumbing materials supplier of the DUCKY light gauge stainless steel pipes and fittings products which are all complies with the standard BS EN10312, BS 6920 and BS EN 10088. Owned a number of Patents and International Invention design awards from UK and USA. The DUCKY pipes and fittings are including the sizes from \varnothing 15 to 323mm. DUCKY pipe edge grooved joint method is easy installed and dismantled by spanner and hexagon. No screw, no welding and no wrench required. Pipes and fittings can be reused, saving engineering costs, environmentally friendly and Low-carbon emissions. We manufacture the best quality products and provide the best service to our client for water supply.

香港凸記水喉有限公司
寫字樓：香港火炭穗禾路1號
豐利工業中心3樓17室
電話：2540 1193 傳真：2540 3132
電郵：info@chinamodern.com.hk

技術顧問及產品分銷：戚德明 Eng Tech MCIPHE RP
迪明工程有限公司
九龍官塘敬業街65-67號敬運工業大廈5樓D室
電話：2341 1883 傳真：2341 3622
電郵：dickming@biznetvigator.com

DUCKY - Hong Kong Ducky Pipes Ltd.



Exhibition Product :

DUCKY - LIGHT GAUGE STAINLESS STEEL PIPES AND FITTINGS.

DUCKY - 薄壁不銹鋼水管及管件

Product's Specification :



DN 15mm ~ 323mm

No screw 無需絞牙

No welding 無需燒焊

No wrench require 無需牙鉗

BS EN 10312 / BS 6290 / BS EN 10088

符合英國歐盟標準

ISO 9001:2000

WSD approved

水務署認可

